
Styremøte i linjeforeningen Nabla
Dag/dato: 11.04.2024
Tid: 10:15
Sted: R40
Tilstede: Liva, Simen, Solveig, Elise, Emilie, Hedda, Benjamin, Herman, Postkom
Forfall:

Saksnr. Sak Ansvarlig

0 RRT fra stillingene

Leder: Følge opp diverse mails. Leie kjeller til inn/ut til høsten, arkivering av historisk materiale, planlegge møte med
internasjonal seksjon rundt mottak av utvekslingsstudenter, få ny student inn i databasen på nabla.no! I tillegg til dette har
jeg hatt mange koselige medarbeidersamtaler <3

Nestleder: Sendt noen meldinger iftm. 17.mai, bestilt styregenser, undersøkt litt mer rundt kjøleskapet.

Faddersjef/sekretær: Ferdigstiller leiekontrakt med Samfundet i fadderperioden, reviderer bokskapavtale, refererer.

Økonomiansvarlig: Betalt div. Fakturaer

Bedriftskontakt: Fortsatt arbeidet med potensiell BedEx, samt jobbet med bedpresser til høsten.

Arrangementssjef: Fikser ferdig detaljene til semesterets siste arrangementer, har siste møte med hele komiteen neste uke.
Laget komite for immball, så er fullt i gang med planleggingen der. Tatt navlepiercing🫠

Koordinator: sendt mail til kjellersjef om booking til høsten, rombooking, fastslått dag for uglemøte, vært teletubbie🙂

Blestesjef: Fått opp April plakatene

1 Godkjenning av dagsorden Alle
2 Ris og ros Alle

3 Orienteringssaker Alle

Silent Disco Solveig [1]
Ikke nok interesserte linjeforeninger til å gjennomføre, blir derfor ikke noe av. Satser heller på låvephaest til
høsten.

Arkivering i Dorabiblioteket Liva [1]
Vi har fått positiv tilbakemelding på det vi ønsker å arkivere, så dette kan leveres inn.

Litt mer struktur i workshop Liva [2]
Folk er generelt positive til workshop, men vi flytter den til etter “kritikk av møtet” fra nå av. Skal også prøve å
lage noe mer struktur i workshop-en.

Status 17.mai Simen [4]
Lekekom er laget, kontaktinformasjon til ansvarlig over 25 er fikset, starter tentativt 09:00, og Maxwells skal spille
i folketoget! Det som må fikses er organisering av mat, fotograf, blesting, og påmelding til folketoget.

Ansvarsområder Kontorkom/styret Simen [4]



Liva og Simen har vært på møte med kontorkom for å diskutere hva som er styret sine oppgaver i forhold til
kontoret. Det ble da innkjøp av vafler, steking av vafler, gjenglemt kurven og kiosken. Ellers ønsker styret tilgang
til kontortid- oversikten for planlegging.

4 Saker Alle
Deus Ex Machina Solveig [4]
Vi må ha ny Deus, da Støvneng har sagt seg ferdig. Alle skal komme med forslag og grunngivelse på neste
styremøte.

Gave/noe til Lilledahl Emilie/alle [8]
Styret fikser en oppmerksomhet til Lilledahl som skal slutte ved NTNU.

Allmøte for NV-fakultetet Liva [15]
Punkter som skal diskuteres på allmøte er:

Er det ønskelig at studentfrivilligheten blir brukt i markedsføringen til NTNU, uten forpliktelser fra NTNU sin
side? Dette stiller vi oss positive til, da det er bra for oss å nå ut til flere.

Er det ønskelig at studentdemokratiet åpner opp for at NTNU regulerer forholdet mellom universitetet og
studentfrivilligheten? Vi er åpne for forslaget, men ønsker en utdyping i hva det innebærer.

Ønsker SRNV systemer for å jevne «det økonomiske terrenget» blant studentorganisasjoner? Dette stiller vi oss
negative til.

Bør NTNU ha mulighet til å legge begrensninger på gaver/sponsorater fra industrien? Dette stiller vi oss negative
til.

ITV skal delta, og vi ønsker å sende en til representant dersom det er noen som har tid.

Blesting for tilbud/kurs/stillinger som ikke er fra bedrifter (ANSA, NTNU) Liva [8]
Vi får en del henvendelser angående blesting. Vanligvis tar vi bleste-gebyr, men når vi f.eks får forespørsel fra
NTNU er det vanskelig å vite hvordan dette skal håndteres. Som utgangspunkt kommer vi ikke til å ta blestegebyr
på ting som er utdanningsrelevant. Elise styrer hvordan selve blestingen skal foregå.

Uglemøte onsdag 17.april Hedda [3]
Saker som skal tas opp er inn/ut, høstopptaket, nabla.no, slack og fadderperioden

Revidering bokskapavtale Emilie [5]
Vi har fått et tilbud på revidering av bokskapavtalen, som skal diskuteres litt videre før vi lander den helt.

Sette dato for semesterets siste styremøte Emilie [2]
Det blir i utgangspunktet 2. mai, men vi ser an 25. april om vi trenger et møte eller ikke.

Bytte when2meet med shared kalender Emilie [4]
Ikke relevant

SoMe-plan Elise [10]
Elise lager en plan for hva som skal deles i våre sosiale medier. Det blir vertfall arrangementer.

Representasjonsposten Liva [4]
Stryk på tid

Oppklaring i datoer til høsten Liva [5]
Stryk på tid



Hygieneprodukter på kontoret Solveig [5]
Stryk på tid

x Eventuelt Alle
Deling av bilder fra prokom Elise
Stryk på tid

Styregave Solveig/alle
Stryk på td

Forslag til sosialt(til høsten) Emilie
Stryk på tid

xx Fremover Alle

xxx Kritikk av møtet Alle

xxxx Workshop ! 11:45 ! Alle


